

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S19/20-046

中五級領袖訓練活動日

敬啟者：本校致力培養學生的領袖素質，並通過有效活動，讓學生擔任領袖角色。現定於 10 月 18 日為中五學生舉行「博觀篤行 擇善固執『風力發電考察一天遊』」。活動詳情如下：

級別	活動及活動地點	集合時間 /地點	解散時間 /地點	費用*			費用包括
				全費	學生資助半額 或經濟困難	學生資助 全額或綜援	
中五	<p style="text-align: center;">主題： 「博觀篤行 擇善固執」 風力發電考察一天遊 地點： 南丫島</p>	7:45 a.m./ 中環 4 號碼頭	4:00 p.m./ 中環 4 號 碼頭	\$40	\$20	\$12	活動、膳食 及車費

*本活動由教育局「全方位學習津貼」資助部份費用，若學生無故缺席活動，需補回活動資助的費用。

請著 貴子弟於 2019 年 10 月 9 日或之前，將費用繳交予班主任。

請於 2019 年 10 月 3 日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

領袖訓練活動乃常規課程的一部份，學生必須參與。如學生無故缺席或遲到依校規處理。

如有查詢，請致電 23800241 與鍾世澤主任聯絡。

此致

貴家長

2019 年 9 月 30 日



招祥麒

校長 招祥麒博士

回 條

中五級領袖訓練活動日

敬覆者：有關 貴校通告（編號 S19/20-046）內容，業已知悉，本人同意敝子弟參與是項活動。

此致

陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家長姓名：_____

班 別：_____ 班 號：_____

簽 署：_____

請於 2019 年 10 月 3 日或以前透過「家校通系統」回覆

2019 年 ____ 月 ____ 日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

Circular no.: S19/20-046

30 September 2019

To: Parents of S.5 Students

S.5 Leadership Training Day

The S.5 Leadership Training Day is going to be held on 18 October, 2019, in which students will take part in a variety of activities. The details of the event are as follows:

Class	Venue	Assembly time / place	Dismissal time / place	Fee*			Items included in fee
				Not receiving any subsidy / assistance	Currently receiving half grant under School Textbook Assistance Scheme (STAS-HALF) or having financial difficulties	Currently receiving full grant under School Textbook Assistance Scheme (STAS-Full) or "Comprehensive Social Security Assistance"	
S.5	Theme: Vision & Perseverance Location: Lamma Island	7:45 a.m./ Central Pier 4	4:00 p.m./ Central Pier 4	\$40	\$20	\$12	Activities, lunch and transportation

*The fees of some parts of the activity will be subsidised by "Life-wide Learning Grant". If students are absent from the activity without reasonable explanation, the subsidised fees should be charged.

Students must submit the fee to their Class Teacher on or before **9 October 2019**.

Please reply to this circular through "School Comm System" on or before **3 October 2019**. For enquiries, please contact Mr. CHUNG Sai Chak at 2380 0241.

Given that this event is part of the regular curriculum, students must attend the event and arrive in the specified place of assembly on time. Absentees and latecomers will be punished in accordance with the school regulations.

Thank you very much for your attention.



Chiu Cheung Ki
Dr. CHIU Cheung Ki
Principal

----- ✂ -----
Reply Slip

S.5 Leadership Training Day

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S19/20-046 has been read and understood. I agree to let my child join the above activity.

Name of student: _____

Name of parent: _____

Class: _____ Class no.: _____

Signature: _____

Please reply to this circular through "School Comm System" on or before **3 October 2019**

Date: _____